

《Sasha

Attwood孕期签下模特大单，球星男友杰克·格里利什曾有出轨传闻》

曼城边锋杰克·格里利什(Jack Grealish)的女友萨沙·阿特伍德(Sasha Attwood)签下了让人眼馋的模特大单!

据说她和时尚潮牌Pretty Little Thing一拍即合，签约金额直接飙到五位数，真是羡煞旁人!



01

Sasha Attwood, who is pregnant with her first child, has signed an eye-watering modelling contract.

孕妇萨沙·阿特伍德已签署了一份令人瞩目的模特合同。

The influencer is said to have signed on the dotted line with fashion brand Pretty Little Thing. It's reported that she is being paid a five figure sum for her new role.

据报道，这位网络红人已与时尚品牌 Pretty Little Thing 签约。据悉，她将因这一新角色获得五位数的报酬。



The mum-to-be will be posting on Instagram as part of her agreement which will include wearing maternity clothes. She has already taken to her social media page to post a story where she tagged the brand and adding an ad hashtag. Sasha has already worked with PLT in the past but it looks like they were keen to hire her for their pregnancy range.

作为协议的一部分，这位准妈妈将在 Instagram 上发布相关内容，包括穿着孕妇装。她已经在社交媒体上发布了一个故事，在其中标记了该品牌并添加了广告标签。萨沙之前曾与 PLT 合作过，但看来他们很想让她为他们的孕妇系列代言。

A source told The Sun: "Sasha's over the moon about the deal. She's always been passionate about fashion so this is a dream come true. She 's worked with PrettyLittleThing previously and has an amazing relationship with the brand. It was a no brainer when they approached her with the new contract. She's looking forward to their continued collaboration."

一位消息人士告诉《太阳报》：“萨沙对这笔交易欣喜若狂。她一直对时尚充满热情，所以这简直就像是梦想成真。她之前曾与 PrettyLittleThing 合作过，与该品牌建立了良好的关系。当品牌方带着新合同来找她时，她毫不犹豫地就答应了。她期待着与品牌的持续合作。”

The deal comes soon after Sasha announced she was expecting her first baby with partner Jack Grealish. Sasha shared a picture of her baby bump with the caption: "Half of me, half of you - beyond blessed." While Jack added: "Life 's biggest blessing."

这笔交易紧随在Sasha 宣布与伴侣杰克·格里利什 (Jack Grealish) 迎来他们的第一个孩子之后。萨沙分享了一张自己孕肚的照片，并配文：“你我一半，一半是你——无比幸福。”而杰克则补充道：“生命中最大的恩赐。”

02

曼城边锋杰克·格雷利什是英超赛场上的闪耀新星，他于2021年8月以高达1亿英镑的转会费从阿斯顿维拉转会曼城，曾两夺英超冠军、赢得足总杯和欧冠冠军，实现了赛季“三冠王”的壮举。

萨沙·阿特伍德(Sasha Attwood)和杰克·格雷利什是青梅竹马，两人从15岁时就开始约会。



They have been together throughout Grealish's professional career, with Attwood following him from his early time at Aston Villa before they left their hometown of Birmingham when the England star joined City for £100million in 2021.

在格拉利什的整个职业生涯中，阿特伍德始终陪伴在他身边，从他在阿斯顿维拉队的早期时期起，两人便形影不离。2021年，这位英格兰球星以1亿英镑的身价加盟曼城时，他们一同离开了家乡伯明翰。

Attwood works as a model, advertising for brands including L'Oreal, House of Fraser, Pretty Little Thing and Boohoo. She has also been supporting Grealish through what was a difficult season in which he suffered several injuries before being left out of the England

squad for Euro 2024.

阿特伍德是一名模特，曾为欧莱雅、弗雷泽百货、Pretty Little Thing和Boohoo等品牌代言。在格拉利什因多次受伤而缺席2024年欧洲杯英格兰队名单、经历了一个艰难赛季时，她也始终给予他支持。

Jack Grealish's girlfriend, Sasha Attwood, first hit the headlines in 2021 when rumours were swirling about the footballer's fidelity.

杰克·格拉利什的女友萨莎·阿特伍德在2021年首次登上头条新闻，当时有关这位足球运动员忠诚度的谣言四起。



The Brummie-born WAG, 28, who started dating the Man City star, also 28, when they were in school together in Solihull, aged 15, is a huge supporter of the mid-fielder, who she refers to as "my one".

这位来自伯明翰的28岁足球明星女友，与同样是28岁的曼城球星自15岁在索利赫尔上

学时就开始交往，是这位中场球员的坚定支持者，她称他为“我的唯一”。

However, three years ago, Sasha reportedly gave Jack an ultimatum after he was accused of cheating on her with Emily Atack and Love Island's Amber Gill, which he denied.

然而，三年前，据报道，在格拉利什被指控与艾米丽·阿塔克和《爱情岛》的安布尔·吉尔有染后(他对此予以否认)，萨莎向他发出了最后通牒。

Fast forward three years and the model and influencer has announced the childhood sweethearts are expecting a baby as she posted a snap of her blossoming bump with the caption "Half of you, half of me. Beyond blessed."

三年后，这位模特和网红宣布了他们这对青梅竹马即将迎来爱情的结晶，她在社交媒体上晒出了自己日渐隆起的孕肚，并配文“你的一半，我的一半。无比幸福。”

While Jack has been making headlines on the pitch - as well as off them when he was dropped by Gareth Southgate from the England team this summer - Sasha has been forging her own career path. She was reportedly scouted by a modelling agent aged 13 while out on a shopping trip with her mum in Birmingham.

当杰克在球场上成为头条新闻——以及今年夏天被加雷斯·索斯盖特排除在英格兰队之外而在场外引发关注时，萨莎也在努力开创自己的职业道路。据报道，她13岁时在伯明翰与母亲购物时被模特经纪人发掘。



According to her Instagram, the mum-to-be is represented by Elite Model World and Jadore Models Manchester. Sasha, who goes by Sasha Rebecca on social media, has modelled from brands such as Boohoo, Lippy and GHD. When she's not cheering on her boyfriend on the sidelines, the Brummie also has a popular YouTube channel where she uploads beauty routines and style guides.

据她的Instagram介绍，这位准妈妈由Elite Model World和Jadore Models Manchester代理。萨莎在社交媒体上的名字是Sasha Rebecca，曾为Boohoo、Lippy和GHD等品牌担任模特。当她没有在场边为男友加油时，这位伯明翰女孩还会在自己颇受欢迎的YouTube频道上发布美容教程和时尚指南。

怀孕和男友出轨谣言也没有阻止她前进的脚步，清醒又独立的女人！

重点词汇：

Brummie-born 生于伯明翰的(Brummie是伯明翰人的昵称)

WAG 足球运动员的妻子或女友(Wives And Girlfriends的缩写)

eye-watering 令人瞩目的，令人震惊的

influencer 网络红人，影响力人士

mum-to-be 准妈妈

maternity clothes /m ə ' t ɜ : n ə ti kl ə ʊ ɔ̃ z/ 孕妇装

no brainer 明显的选择，不用思考就能做出的决定

fidelity 忠诚，(对丈夫、妻子或性伴侣的)忠贞

ultimatum / , ʌ lt ɪ ' me ɪ t ə m/ 最后通牒

